
Joan Pont: "La voluntat de I'ajuntament es de solucionar 
el problema deis vehicles mal estacionats el més aviat 
possible" 

Des de fa uns tres 
mesos el Sr. Joan Pont 
és regidor de 
governació i delegai de 
Sta. Agnès a 
l 'A juntament de La 
Roca. Hem mirât de fer-
ii aquesta entrevista per 
que ens expliqués els 
darrers canvis que s'han 
produit dins de la policía 
locai i ens donés les 
últimes noticies de la 
situado del camp de golf 
de Sta. Agnès. 

Roquerols. Quins han 
estât els darrers canvis 
dins de la policia local? 

Joan Pont. Bè, s'han 
donat uns canvis tant pel 
quefaa laparthumanacom 
la material. A la part humana 
hem fet una reestructuració 
de la comandància, degut a 
la jubilació de l 'anterior 
Sargent. Hores d'ara porten 
el comandament els dos 
caporals; Sebastià Castillo i 
Narcís Portet. En l'aspecte 
material hem de fer constar 
l'adquisició d'un nou vehicle 
per atendre amb més 
garantía les urgències i, 
també dir, que ens trobàvem 
amb una gran mancança de 
material de primera né-
cessitât com son els cons, 
cinta de precintar, lian-
ternes. . . que ara hem 
comprat. 
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R. Quina és la seva 
valorado del résultat del 
curs de formació humana 
als agents? 

J.P. La valorado final és 
molt positiva. El curs del que 
hem paries ha estât oferit 
desinteresadament pel Sr. 
Josep Fortuny, que és 
Tècnic en assesoria 
d 'empreses i recursos 
humans. Voldriem agrair la 
col.laborado prestada pel 
Sr. Fortuny al cos de policia 
i al pöble de La Roca, per tal 
de minorar la qualitat huma-
na del servei de l'agent als 
veins. 

R. Com es pretén so-
lucionar el problema deis 
vehicles mal estacionats? 

J.P. La voluntat de 
I'ajuntament es de solucio-
nar aquest problema el més 
aviat possible, però tot té 
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uns tràmite i un temps. 
De moment hem 
aprovat al pie unes 
noves ordenances on 
està indos el tema de 
la retirada de vehicles, 

' ] per altra banda,de 
cara al any vinent 
reconvert i rem un 
vehicle que tenim ara 
fora de servei en un 
grua i estem estudiant 
de fer un dipòsit de 
cotxes. Amb totes 
dues coses pensem 

que aquest tema quedará 
resolt. 

R. Com a delegat del 
Ajuntament a Sta. Anès. 
Com s'està portant el tema 
del camp de golf il.legal? 

J.P. El nou equip de 
govern s'ha trobat amb tot 
un seguit de irregularitats en 
temes de permisos i 
llicències d'activitats a La 
Roca, es a dir, que aquest 
tema no és únic encara que 
ha tingut més ressó a nivell 
de mitjans d' informació. 
Pensem que el projecte del 
camp de golf pot ser positiu 
per Sta. Agnès, però hem 
donat un plaç de temps ais 
propietaris per tal de que 
posin en regla els papers i si 
no ho fan prendrem les 
mesures legáis oportunes. 
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Roquerols informa 

Objecció de 
Consciència a 
Roquerols 

La Revista Roquerols 
ha acollit tres objectors 
de consciència per a 
col.laborar amb la revista. 
Són el roquerol Marc Iturri, 
el cardedeuenc Sergi 
Lozano i el granollerí Enric 
Gracia i fan tasques de 
col . laboració amb la 
revista, sense treure cap 
Hoc de treball i en un horari 
que no els perjudica a les 
seves feines. Davant la 
pol . lèmica sobre 
l'objecció de consciència, 
la Revista Roquerols té 
una posició molt clara: 
estem en contra del servei 
militar obligator! però 
oferirem places per a 
objectors de consciència, 
sempre que hi hagin joves 
que així ens ho demanin 
com l'alternativa menys 
dolenta a la mili. 

Nou resposable 
de l'edició: Pep 
Navarro 

En Pep Navarro és el 
nou responsable de 
l 'edició de la Revista 
Roquerols amb l'objectiu 
detornaratreurelarevista 
mensualment. 
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